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تفاهمنامه واگذاري ورزشگاه به فولاد مباركه امضا شد

 »نقش جهان« پس از 20 سال از بلاتكليفي درآمد
مديرعامل شركت آب و فاضلاب استان اصفهان راهكار برون رفت 
از بحران كم آبي در اين اس�تان را برنامه ريزي بلندمدت با اجراي 

اقدامات اثرگذار دانست. 
هاشم اميني گفت: وقوع مستمر پديده خشكسالي در كشور و استان تبعات 
ناگواري را رقم زد و از آنجايي كه وضعيت منابع آبي در اصفهان قرمز اعلام 
شده است بايد تمام مسئولان امر تدابيري لحاظ نمايند تا مردم در روزهاي 
پيش رو با قطعي آب مواجه نشوند چراكه با اعمال مديريت مصرف مي توان 
نياز آبي مش��تركين را رفع نمود.  وي به نشت گيري خطوط 1400 اشاره 
كرد و افزود: در حال حاضر به منظور جلوگيري از هدر رفت آب، نشت گيري 
خطوط انتقال 1400 در دستور كار اين شركت قرار دارد. اين درحالي است 
كه ساخت حوضچه، نصب فلومتر، مرئي و علامت گذاري والوها به منظور 
توزيع عادلانه آب بايد در دستور كار اقصي نقاط استان قرار گيرد.  اميني 
راه اندازي س��امانه پايش فشار را در تمام مناطق اس��تان ضروري خواند و 
تصريح كرد: راه اندازي س��امانه 122 و سامانه پايش فشار در تمام مناطق 
استان ضروري است و بايد از طريق اطلاعات و داده هاي اين سامانه ها از وقوع 
حوادث احتمالي در نقاط حادثه خيز جلوگيري كرد. وي همچنين گفت: 
تمام مناطق استان بايد مجهز به سيستم تله متري و تله كنترل شوند و از 
اين تكنولوژي در جهت ارتقاي سطح خدمات به مشتركين بهره مند گردند. 
رئيس هيئت مديره و مديرعامل آبفا استان اصفهان شست وشوي خطوط 
انتقال آب را عامل مؤثري در ارتقاي كيفيت آب شرب مشتركين دانست و 
گفت: مديران بايد در موعد مقرر اقدام به شست وشوي شبكه هاي آبرساني 

نمايند تا كيفيت آب شرب مشتركين بيش از پيش ارتقا يابد. 

مديرعامل ش�ركت آب منطقه اي الب�رز با بيان اينك�ه منابع آبي 
اين اس�تان با افت ۷۳ ميلي  مت�ري روبه رو اس�ت، از اجراي طرح 

»تعادل بخشي آب هاي زيرزميني« در البرز خبر داد. 
بهزاد  پارس��ا با اش��اره به اينكه منابع آبي اس��تان با افت 73 ميلي  متري 
روبه روست، گفت: براس��اس مصوبه ش��وراي عالي آب مبني بر »طرح 
تعادل بخشي آب هاي زيرزميني« كه به رياست معاون اول رئيس جمهور 
و نمايندگان جهادكشاورزي، محيط زيست و صنعت و معدن برگزار شد، 
برخورد با متخلفان ح��وزه حفر چاه هاي غيرمجاز ب��ه صورت جدي در 
دستور كار قرار گرفت.  وي با بيان اينكه در حوزه تعادل بخشي نسبت به 
چاه هاي غيرمجاز با شدت  عمل بيشتري اقدام مي كنيم، افزود: براساس 
تفاهمنامه اي كه بين وزارت نيرو و جهادكش��اورزي منعقد ش��ده است 
با كشاورزاني كه براي آبياري كش��ت خود از چاه هاي غير مجاز استفاده 
مي كنند، برخورد مي شود.  پارسا با اشاره به خشكي زمين و خشكسالي هاي 
متعددي كه استان البرز را درگير خود كرده است، افزود: خشكي بيش از 
حد زمين ها در البرز س��بب ش��ده بيش��تر بارندگي ها جذب منابع آبي 
زيرزميني شوند و همچنان ورودي سدهاي استان با كاهش آب روبه رو 
باشد.  وي با بيان اينكه وضعيت منابع آبي استان البرز به  رغم بارندگي هاي 
خوبي كه روزهاي گذش��ته تجربه كرده است در شرايط مساعدي به سر  
نمي برد، گفت: جبران افت آب هاي زيرزميني، تأمين و س��يراب كردن 
سفره هاي زيرزميني استان به بازه 20 ساله توأم با بارندگي نياز دارد.  پارسا 
با اشاره به كلنگ زني نخستين طرح انتقال پساب به روش بيع متقابل كشور 
با حضور وزير نيرو و به كمك سرمايه گذار بخش خصوصي در استان افزود: 
درصدد هستيم با جذب سرمايه گذار بخش خصوصي، سه نيروگاه سه ونيم 
تا چهار مگاواتي واقع در شهرستان طالقان را به روش بيوتي براي افزايش 

ظرفيت توسعه استان به مرحله اجرا برسانيم. 

در مراسم معارفه مديركل جديد ورزش و جوانان 
اس��تان اصفهان، معاون وزير ورزش اعلام كرد كه 
وزارتخانه با انتقال مديريت اين پروژه به اس��تان 

موافقت كرده است. 
حدود چهار سال قبل نيز به درازا كشيدن مراحل 
تكميل ورزشگاه نقش جهان، مديران اصفهانى را 
به اين نتيجه رس��اند كه خواستار انتقال مديريت 
ورزشگاه نقش جهان به اصفهان شوند زيرا شركت 
توس��عه و تجهيز اماكن ورزش��ى ايران، مديريت 
تمامي پروژه هاى ورزش��ى در دست انجام كشور 
را در اختيار داشت و تغييرات پى  در پى مديريت 
اين ش��ركت اين ذهنيت را به وج��ود آورد كه در 
صورت انتقال مديريت ورزش��گاه نقش جهان به 
اصفهان، اين پروژه به اولويت نخست استان تبديل 
ش��ده و با اس��تفاده از ظرفيت موجود در استان، 
در زمان كوتاه ترى نس��بت به مديريت از راه دور 
تهرانى ها به سرانجام مي رس��د.  از همين رو و بعد 
از مدت ها گمانه زنى، ارديبهشت سال 89 به طور 
رسمى بحث انتقال مديريت به استان مطرح شد 
و اين انتقال مديريت به اصفهان نظرهاي مخالف و 
موافق بسيارى را به همراه داشت.  در شرايطى كه 
ورزش دوستان اصفهانى منتظر بودند با مديريت 
استان تكميل ورزشگاه شتاب جدي تري بگيرد، در 
اسفندماه سال 89 اعلام شد مديريت اين ورزشگاه 
هنوز به استان اصفهان واگذار نشده، چراكه وضعيت 
پيمانكار ورزشگاه و ميزان طلب آن نامشخص بوده 
و هيچ پولى نيز براى تكميل آن به حساب مديريت 
استان واريز نشده بود.  در اين زمان شركت توسعه 
و تجهيز براساس تفاهمنامه اى كه اصرار به تأييد 
آن توسط مديريت اس��تان داشت، تمامي مسائل 
حقوقى، قضائى و مشكلات ورزشگاه را نيز همراه 
با مديريت به استان واگذار كرده بود، اما پيچيدگى 
مسائل حقوقى س��بب ش��د تا انتقال مديريت با 
مشكلى جدى روبه رو شود، در نهايت نيز اعلام شد 
با اشاره به اختلافاتى كه بين شركت توسعه و تجهيز 
و پيمانكار ورزشگاه نقش جهان اصفهان پيش آمده 
مذاكرات براى تفويض مديريت به بن بست خورده 
و دليل آن عدم تسويه حساب سازمان تربيت بدنى و 

مسئولان شركت توسعه و تجهيز عنوان شد. 
مجموع بحث هاى مطرح شده افكار عمومى را به 
اين باور رسانده بود كه تنها راه به سرانجام رسيدن 
ورزشگاه نقش جهان، تفويض مديريت آن به استان 
اصفهان است اما وزير ورزش در بازديدى نيم روزه 

از اين ورزش��گاه مخالفت ش��ديد خود را با انتقال 
مديريت با اين توجيه انتقال پروژه ورزشگاه نقش 
جهان به اصفهان و تغيير دستگاه اجرايى آن مقدور 
نيست، مخالفت كرده و اعلام داشت همچنان اين 

ورزشگاه در اختيار وزارتخانه خواهد بود. 
   فولاد به ميدان آمد

سرانجام پس از كش و قوس هاي فراوان انتقال يا 
عدم انتقال مديريت نقش جهان، تصميم وزارتخانه 
ورزش بر اين ش��د كه انتقال مديريت ورزشگاه به 
مديريت استاني انجام ش��ود؛ البته واگذاري اين 
ورزش��گاه در س��فر مع��اون اول رئيس جمهور به 

اصفهان تصميم گيري شد.  پس از اعلام موافقت 
وزارتخان��ه ش��هرداري اصفهان و ف��ولاد مباركه 
متقاضي عهده دارش��دن مديري��ت نقش جهان 
براي تكميل هر چه س��ريع تر آن ش��دند.  در اين 
ميان اس��تاندار اصفهان به اين نتيجه رسيد نگاه 
شهرداري به عمليات ساخت ورزشگاه نقش جهان، 
پروژه ش��هري اس��ت و برنامه اي براي نگهداري و 
بهره برداري از آن ندارد، از اين رو تصميم گرفت با 
توجه به پتانسيل هاي خوب فولاد مباركه همچون 
وضعيت خوب مالي، دارا بودن تيم فوتبال و نداشتن 
ورزشگاه، تكميل اين ورزشگاه را به فولاد مباركه 

بسپارد و س��رانجام تفاهمنامه واگذاري ورزشگاه 
نقش جهان به ش��ركت فولاد مبارك��ه امضا و اين 
ورزشگاه رس��ماً به فولاد مباركه واگذار شد.  اين 
تفاهمنامه كه بين اس��تانداري اصفهان، مجتمع 
فولاد مباركه، شركت توس��عه و نگهداري اماكن 
ورزشي كشور و اداره كل تربيت بدني استان اصفهان 
برقرار شد، شامل تكميل فاز اول استاديوم و شروع 
فاز دوم تكميل و بهره برداري استاديوم فوتبال نقش 
جهان است.  استاندار اصفهان در خصوص واگذاري 
ورزش��گاه 75هزار نفري نقش جهان به ش��ركت 
فولاد مباركه مي گويد: حداكثر زمان بهره برداري 
ش��ركت فولاد مباركه از ورزشگاه نقش جهان 20 
ماه است.  رسول زرگرپور اظهار مي كند: ورزشگاه 
بزرگ نقش جهان داراي پروژه هاي بسياري است 
كه س��اخت و ساز اين اس��تاديوم در س��ال 72 با 
ظرفيت 30 هزار نفر آغاز شد و در سال 80 با وجود 
نواقصي كه داشت مورد بهره برداري قرار گرفت.  وي 
مي افزايد: پنج سال از اين استاديوم استفاده شد و 
با توجه به ميزباني اصفهان در مسابقات كشورهاي 
اسلامي مقرر شد ظرفيت ورزشگاه از 30 هزار نفر 

به 75 هزار نفر افزايش پيدا كند. 
   20 ماه براي تكميل فاز يك 

اس��تاندار اصفهان با بيان اينكه اين پروژه از سال 
80 تا سال 8۶ فراز و نش��يب هاي بسياري داشت 
و مهم ترين مش��كل اين پروژه مشكلات اعتباري 
بود، ادامه مي دهد: پيش بيني شد كه 300 ميليارد 
ريال به پ��روژه اختصاص پيدا كن��د اما يك دهم 
اين اعتب��ار نيز اختص��اص پيدا نكرد.  اس��تاندار 
اصفهان اضافه مي كند: با توجه به اينكه ورزشگاه 
نقش جهان مطالبه هواداران فوتبال، مردم اصفهان 
و مطالبه بخش مديريتي استان بود، در اين دولت 
مديريت آن به استان اصفهان واگذار شد و همچون 
پروژه هايي مانند مصلي، مترو و قطار سريع السير 

روي ريل اجرايي قرار گرفت. 
وي با اشاره به اينكه ورزشگاه نقش جهان مشكلات 
ديگري از جمله مشكل معارضان داشت، مي گويد: 
تصميم گرفته شد مس��ئله معارضان ورزشگاه از 
سوي اداره كل ورزش و جوانان استان پيگيري شود 
اما مهم ترين مشكل اين ورزش��گاه بحث اعتبار و 
بهره برداري از آن بود كه هزينه قابل توجهي خواهد 
داش��ت.  زرگرپور اظهار مي كند: معتقديم فولاد 
مباركه با بضاعت مالي خود اين پروژه را تكميل و با 
پيمانكار قبلي كار را ادامه مي دهد و اين كار تحت 
نظارت فني شركت توسعه و تجهيز اماكن ورزشي 
كش��ور انجام مي ش��ود.  اس��تاندار اصفهان ادامه 
مي دهد: حداكثر اعتبار موردنياز براي تكميل پروژه 
300 ميليارد ريال است و زمان تكميل فاز يك 20 
ماه پيش بيني شده است و حداكثر زمان استفاده و 
بهره برداري فولاد مباركه از ورزشگاه 20 سال است.  
در قرارداد پيش بيني شد كه هزينه برق، گاز و تلفن 
و بدهي قبلي بر عهده شركت توسعه و تجهيز باشد 
و از امروز به بعد فولاد مباركه در اين پروژه هزينه 
مي كند.  مديرعامل شركت فولاد مباركه اصفهان 
نيز در اين باره به »جوان« مي گويد: در راس��تاي 
مسئوليت هاي اجتماعي كه بر عهده فولاد مباركه 
است، تكميل پروژه ورزشگاه نقش جهان را تحويل 
گرفتيم.  بهرام سبحاني اظهار اميدواري مي كند 
پروژه نقش جهان ك��ه 30 ميلي��ارد تومان ديگر 
بودجه لازم دارد، ظرف دو سال توافق شده به اتمام 
برسد.  وي ادامه داد: اين پروژه سرمايه  ملي است 
و براي استان اصفهان ماندگار خواهد بود و ميزبان 
مسابقات اس��تاني، ملي و بين المللي خواهد بود.  
سبحاني گفت: در راستاي مسئوليت هاي اجتماعي 
كه بر عهده فولاد مباركه است، اين پروژه را تحويل 
گرفتيم چون فولاد مباركه يك ش��ركت توليدي 
اس��ت اما مس��ئوليت هاي اجتماعي هم دارد كه 
تكميل ورزشگاه نقش جهان در همين راستا انجام 
مي شود.  در شرايطي كه نقش جهان 20 ساله هنوز 
افتتاح نشده و مي رفت تا به تاريخ بپيوندد، عهده دار 
شدن تكميل آن توسط فولادمباركه بارقه اي از اميد 

در دل ورزش دوستان به وجود آورد. 
آنچه مسلم است اينكه نقش جهان نگين استان 
اصفهان مي ش��ود اگر مس��ئولان با جديت براي 
تكميل تنها اميد ورزش دوستان اصفهاني از هيچ 

تلاش و خدمتي فرو گذار نباشند. 

 158 ميليون تومان اعتبار 
براي 2پروژه عمراني سرفارياب 

شهردار سرفارياب از تخصيص 158 

خبرنگارجوان
        كهگيلويه و بويراحمد

ميليون تومان براي دو پروژه عمراني 
سرفارياب خبر داد. 

 چنگيز برهاني گفت: احداث كانال سيلاب س��رفارياب با 71 ميليون 
اعتبار و بهسازي معابر سرفارياب با اعتبار 87 ميليون تومان دو پروژه 
مهم عمراني سرفارياب است.  شهردار س��رفارياب با تأكيد بر اينكه با 
تمام توان در به اتمام رساندن پروژه هاي آس��فالت معابر سطح شهر، 
جدول گذاري معابر و پروژه احداث كانال تلاش مي كنيم، عنوان داشت: 
در بحث كانال جمع آوري سيلاب به طول 78 متر و ارتفاع 1 متر و 80 
سانت كار كرديم.   اين مس��ئول در ادامه از 48 متر جدول گذاري اين 
شهر خبر داد و افزود: ۶ حلقه پل فلزي 34 متري، مخلوط ريزي 1200 
متر از معابر ش��هر با عرض ۶ و 7 و ضخام��ت 15 از ديگر فعاليت هاي 
شهرداري سرفارياب در بحث پروژه عمراني بوده كه از سر جمع اعتبار 

37 ميليون تخصيص ۶ ماهه هزينه شده است. 

صدور72تن گوشت مرغ به عراق 
مديركل دامپزشكي كردستان از صادرات 

خبرنگارجوان
         كردستان 

بيش از ۷2 تن گوشت مرغ به كشور عراق از 
اين استان خبر داد. 

كامران زيباكردار گفت: توس��عه ص��ادرات در اين حوزه ب��ا توجه به 
استعدادها و ظرفيت هاي موجود در استان ضروري است. 

وي با بيان اينكه هيچ موردي در زمينه وجود بيماري آنفلوآنزاي فوق  حاد 
پرندگان در كردستان ديده نشده است، از فعاليت سيستم  پايشي و مراقبي 
ادارات دامپزشكي استان از سال 87 در خصوص بيماري آنفلوآنزاي فوق  حاد 
پرندگان خبر داد و افزود: در اداره دامپزشكي استان نيز با توجه به اهميت اين 
موضوع سيستم پايش اختصاصي فعال شده است.  زيبا كردار با بيان اينكه 
شيوع اين بيماري در برخي از كشورهاي اطراف همچون روسيه و افغانستان 
موجب حساسيت بيشتر ما و انجام اقدامات پيشگيرانه در كشور شده است، 
اظهار كرد: مراقبت هاي ويژه به همين منظور در مرزهاي شرقي كشور به 
صورت ويژه در دستور كار قرار گرفته اس��ت.  به گفته اين مسئول، در كل 
شهرستان ها و مركز استان نيز ستاد آنفلوآنزاي فوق  حاد پرندگان تشكيل 
شده است.  زيباكردار از نمونه گيري از بيش از 100 واحد توليد مرغ در استان 
در همين راستا خبر داد و افزود: از 2 هزار نمونه طيور بومي و صنعتي كه در 
سطح استان انجام شده هيچ موردي ديده نشده و از لحاظ آلودگي منفي 
بوده اند.  وي در ادامه توسعه صنعت دام در كردستان را بسترساز شناساندن 
بيش از پيش آن در زمينه صنعت طيور در مناطق غرب و شمال غربي كشور 
دانست و بيان داشت: صنعت مرغداري كردستان خوشبختانه با تلاش هايي 

كه انجام گرفته از پيشرفته ترين صنعت هاي استان است. 

 13 شهرك  صنعتي 
به بخش خصوصي واگذار مي شود

مديرعامل ش�ركت ش�هرك هاي صنعتي 

خبرنگارجوان
         فارس

فارس از واگذاري 1۳ شهرك و ناحيه صنعتي 
اين استان به بخش خصوصي خبر داد. 

 علي صداقت پور با بي��ان اينكه واگ��ذاري اداره ش��هرك هاي صنعتي به 
صنعتگران، در راستاي اجراي اصل 44 قانون اساسي و كاهش تصديگري 
بخش دولتي انجام مي شود گفت: بر اساس قانون اداره عمومي شهرك ها و 
نواحي صنعتي كه بيش از 50 درصد از اراضي آنها واگذار شده يا داراي بيش 
از 15 واحد بهره بردار در شهرك هاي صنعتي و 8 واحد بهره بردار در نواحي 
صنعتي باشند، به شركت هاي خدماتي كه متشكل از صنعتگران مستقر در 
آن شهرك يا ناحيه صنعتي هستند واگذار مي شود.  وي افزود: تاكنون 13 
شهرك و ناحيه صنعتي به بخش خصوصي واگذار و انتخابات هيئت مديره دو 
شهرك صنعتي نيز برگزار شده و به زودي مراحل واگذاري انجام خواهد شد.  
صداقت پور با بيان اينكه قانون واگذاري شهرك ها و نواحي صنعتي به بخش 
غيردولتي، قانوني جديد است كه در چند سال اخير اجرايي شده گفت: در اين 

زمينه با گذشت زمان و رفع موانع، اجراي اين قانون جامع تر خواهد شد. 

 تسهيلات بلاعوض به تبريزي ها
براي استفاده از برق خورشيدي 

مديرعامل ش�ركت توزيع نيروي برق 

خبرنگارجوان
        آذربايجان شرقي

تبريز از ارائه تس�هيلات بلاعوض براي 
سيستم توليد برق خورشيدي خبر داد. 
افشين روشن ميلاني با بيان اينكه اين تسهيلات ويژه با هدف ترويج و 
توسعه استفاده از انرژي هاي پاك به مشتركين برق تبريز از سوي وزارت 
نيرو ارائه مي شود گفت: ميزان تس��هيلات ارائه شده حداكثر 50 درصد 
هزينه و سيستم تخصيص يافته تا سقف يك كيلو وات براي هر مشترك 
خواهد بود.  وي پايان مهلت ثبت نام جهت دريافت اين تسهيلات را 30 
آذرماه اعلام كرد و افزود: مشتركين مي توانند از طريق مراجعه به سايت 
اينترنتي ش��ركت توزيع نيروي برق تبريز از مدارك و شرايط مورد نياز 
دريافت اين سيستم ها مطلع شوند.  ميلاني با اشاره به لزوم وجود تمامي 
شرايط ذكر شده در فراخوان براي متقاضيان افزود: پس از كنترل مدارك، 
طي هماهنگي تلفني با مشترك متقاضي، از محل بازديد به عمل آمده و 
ضمن تطبيق مدارك با محل موردتقاضا، در صورت حائز شرايط بودن، 
تأييد محل انجام مي گيرد.  وي افزود: سوق دادن مردم به سمت استفاده از 
انرژي خورشيدي مي تواند باعث صرفه جويي فراواني در هزينه هاي كلان 

توليد انرژي برق و نويد بخش طبيعتي پاك در آينده باشد. 

 اجراي 117 پروژه كشاورزي در سمنان 
 رئيس سازمان جهاد كشاورزي استان 

خبرنگارجوان
         سمنان

س�منان از تصوي�ب 41 ميلي�ارد ريال 
اعتبار استاني و دو درصد نفت براي اين 

سازمان در سال جاري خبر داد. 
سيدمجيد موسوي با بيان اينكه اين اعتبار براي اجراي 47 طرح با 117 
پروژه هزينه مي شود، گفت: تخصيص شش ماهه اعتبارات تملك دارايي 
استاني بيش از 1۶ ميليارد ريال بوده است كه تاكنون بيش از 11 ميليارد 
ريال آن جذب شده است.  وي افزود: از محل منابع ملي نيز 328 ميليارد 
ريال اعتبار براي پروژه هاي عمراني اين س��ازمان مصوب شده است كه 
تاكنون حدود 80 ميليارد ريال تخصيص داده شده است كه بيش از 90 
درصد آن در طرح هاي آب و خاك هزينه خواهد شد.  موسوي با اشاره به 
اينكه ميزان مشاركت بهره برداران، از منابع ملي براي مرمت و لايروبي 
قنوات اعتبار قابل تأمين است، گفت: شش ميليارد و 400 ميليون ريال 
اعتبار مصوب استاني امسال جوابگوي همه درخواست ها براي لايروبي و 
مرمت قنات در اين استان نيست.  رئيس سازمان جهاد كشاورزي سمنان 
افزود: با توجه به درخواست هاي متعدد بهره برداران و لزوم احيا و مرمت 
اين منبع آبي در نظر است به ميزان مشاركت و اعلام آمادگي بهره برداران، 

از اعتبارات بلاعوض ملي براي اين امر تأمين اعتبار شود. 

20 درصد  نانوايي هاي گيلان آزادپز مي شود  
رئيس س�ازمان صنعت، معدن و تجارت 

خبرنگارجوان
        گيلان 

گيلان از آزادپز شدن 20 درصد واحدهاي 
نانوايي ها در اين استان خبرداد.

علي منتظري با اعلام اين خبر و با اشاره به افزايش قيمت نان گفت: قرار 
بود افزايش قيمت نان در ارديبهشت امس��ال صورت گيرد اما به دليل 
ملاحظاتي اكنون انجام شده است.  وي افزود: در افزايش 30 درصدي نرخ 
نان وضعيت كارخانه هاي آرد و نانوايي ها در نظر گرفته شده و با كارشناسي 
به مصوبات نرخ نان رسيده ايم.  رئيس سازمان صنعت، معدن و تجارت 
گيلان با بيان اينكه براي اواخر س��ال 94 بايد به طرف حذف يارانه نان 
برويم، گفت: نان بايد با قيمت واقعي عرضه شود.  وي با تصريح بر اينكه 
مردم براي هرگونه تخلف در زمينه نرخ نان با سامانه 124 تماس بگيرند، 
ادامه داد: يكي از مقوله هايي كه به دنبال آن هستيم كيفيت نان است.  
منتظري با تأكيد بر اينكه وزن نان حائز اهميت است، گفت: هدف مهم ما 
صنعتي شدن نان است و به همين منظور نخستين كارخانه نان صنعتي 
گيلان را راه اندازي كرده ايم.  وي با اشاره به شرايط مناسب توليد آرد در 
گيلان يادآور شد: با توجه به شرايط خوب كيفيت آرد در گيلان هيچ گونه 
س��هل انگاري در زمينه كاهش كيفيت نان پذيرفته نمي ش��ود.  رئيس 
سازمان صنعت، معدن و تجارت گيلان با بيان اينكه اجراي مصوبه هيئت 
دولت معيار كار ماست، يادآور شد: 20 درصد واحدهاي نانوايي گيلان 
آزادپز مي شوند.  وي هدف سازمان مذكور را سوق دادن نانوايان به طرف 
آزادپز عنوان كرد و متذكر شد: واقعي شدن قيمت نان هدف مهم است. 

 خطوط انتقال آب1400 اصفهان 
نشت گيري مي شود

منابع آبي البرز73 ميلي متر افت كرده است

آغاز اجراي چهار طرح آبرساني روستايي در الشتر
مديرعامل شركت آب و فاضلاب روستايي لرستان از آغاز عمليات اجرايي 

خبرنگارجوان
     لرستان

چهار طرح آبرساني در روستاهاي الشتر خبر داد. 
عليرض��ا كاكاوند گفت: اي��ن چهار پروژه ب��ا هدف تأمين آب ش��رب و 
خدمات رساني به 530 خانوار در روستاهاي شهرس��تان سلسله آغاز شده و در صورت تأمين اعتبار 

تا پايان سال جاري به بهره برداري مي رسند.  وي 
با اش��اره به اينكه براي اجراي اي��ن پروژه ها پنج 
ميليارد ريال اعتبار در نظر گرفته شده كه تاكنون 
پيشرفت فيزيكي 50 درصدي داشته افزود: براي 
اجراي پروژه هاي ياد ش��ده حف��ر دو حلقه چاه، 
احداث ساختمان ايستگاه پمپاژ و لوله گذاري 14 
كيلومتري در دست اقدام اس��ت.  كاكاوند ادامه 
داد: هم اكنون 5۶ طرح و پروژه فعال در دس��ت 
اقدام است كه با بهره برداري از اين طرح ها 120 
روستا با اعتبار بيش از 90 ميليارد ريال از نعمت 
آب آشاميدني سالم بهره مند مي شوند.  وي افزود: 
اين طرح ها در مجموع با پيشرفت كلي بيش از 50 

درصد در حال اجرا بوده و در حال حاضر يك هزار و 312 روس��تا با 115 هزار مشترك روستايي از 
خدمات شركت آبفار لرستان بهره مند هستند.  مديرعامل شركت آب و فاضلاب روستايي لرستان 
ادامه داد: در حال حاضر 118 روس��تاي بالاي 20 خانوار در لرستان از آب آشاميدني سالم بهره مند 

نيستند كه براي آبرساني به اين روستاها 800 ميليارد ريال اعتبار نياز است. 

تسهيلات ارزان قيمت به سرمايه گذاران گردشگري گلستان   
س�رمايه گذاران بخش خصوصي براي ايجاد تأسيسات گردشگري و 

خبرنگارجوان
         گلستان 

اقامتي در استان گلستان از تسهيلات مناسب ارزان قيمت برخوردار 
خواهند شد. 

رئيس سازمان ميراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري با اعلام اين خبر گفت: امروز گردشگران 
داخلي و خارجي، اس��تان هاي ش��مالي كشور را 
بيشتر مورد بازديد و اس��تقبال قرار داده اند و اگر 
بتوانيم ظرفيت هاي گردشگري را در اين منطقه 
بالا ببريم اي��ن منطقه به لحاظ رون��ق اقتصادي 
تحولي عظيم خواهد داش��ت. مسعود سلطاني فر 
افزود: براي همين از تمامي سرمايه گذاران بخش 
خصوصي براي س��رمايه گذاري و توسعه صنعت 
گردش��گري در شهرس��تان گاليك��ش دعوت به 
هم��كاري مي كنيم.  س��لطاني فر با بي��ان اينكه 
موضوع گردشگري جزيره آشوراده در دولت هاي 
قبل مطرح شد ولي متأسفانه به نتيجه اي نرسيد، 
گفت: در جلسه گذش��ته هيئت دولت و با حضور 
تمامي اعضا مشكلات آشوراده مطرح شد و راه هاي حل آن مورد بررسي قرار گرفت كه مورد استقبال 
همه اعضاي دولت قرار گرفت.  رئيس سازمان ميراث فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري اعلام كرد: 
زيرساخت هاي گردشگري توسط دولت و مجتمع هاي تفريحي و توريستي توسط بخش خصوصي با 

رعايت و ملاحظات زيست محيطي در اين منطقه ايجاد خواهد شد.  

سال ها بود كه ورزشگاه بزرگ نقش جهان به س�وژه تكراري رسانه ها 
تبديل ش�ده بود و رفته رفته ديگر ماجراي س�اخت ورزش�گاهي كه 
قرار بود بعد از اس�تاديوم آزادي تهران، دومين ورزش�گاه استاندارد 
كش�ور ب�راي برگ�زاري رقابت هاي مل�ي محس�وب ش�ود، در اذهان 
عمومي به فراموش�ي سپرده ش�د.  اما سال گذش�ته پس از تغييراتي 
ك�ه در اداره كل ورزش و جوان�ان اس�تان اصفه�ان ص�ورت گرف�ت، 

اهتمام بيش�تري براي تكميل اين ورزشگاه انجام ش�د. از سوي ديگر 
اس�تانداري اصفه�ان نيز به ش�دت پيگير به س�رانجام رس�يدن اين 
پروژه بود؛ در اي�ن رهگذر تاريخ ه�اي متناقضي درب�اره زمان افتتاح 
اين ورزشگاه اعلام  ش�د كه مهم ترين آن خرداد و مرداد سال گذشته 
بود، اما تاريخ هاي اعلام ش�ده نيز همچون گذش�ته وعده اي تو خالي 
بوده و كار س�اخت ورزش�گاه نق�ش جهان همچن�ان بر زمي�ن ماند. 

راضيه كشاورز
   گزارش يك


